

「本場」飲食優惠 Dining privileges at "Honba Nikuyaki"

條款及細則:

- 1. 此優惠只適用於堂食及正價套餐。
- 2. 此優惠由即日起至 2025 年 7 月 31 日 早期一至早期日適用。
- 3. 星期五至日、公眾假期及前夕每位加\$20。
- 4. 客戶須於一天前 Whatsapp 餐廳預約訂座 (電話: 6155 3843)。
- 5. 小童身高 90 厘米以下免費; 身高 90 米或以上為小童收費。享用小童優惠前須出示有效身份證明文件。
- 6. 此優惠須另收加一服務費,加一服務費以原價計算。
- 7. 優惠須與同枱客人一同享用, 同枱客人必須選擇同一款套餐。
- 8. 此優惠不得退款及轉讓。。
- 9. 此優惠不可與其他推廣優惠或信用卡推廣優惠、折扣推廣(包括員工折扣)、會員優惠、禮 券或現金券同時使用。
- 10. 請珍惜食物,剩餘食物將按量收費。
- 11. 根據香港法例,不可售賣酒精類飲品 (令人醺醉的酒類) 予 18 歲以下人士。
- 12. 圖片只供參考。
- **13.** 如有任何爭議,本場保留隨時修改、暫停或取消以上優惠及其條款及細則的權利,並保留 最終決定權。

Terms and conditions:

- 1. This offer is only applicable for dine-in and regular-priced set menus only.
- 2. This offer is valid from now until 31 July 2025 and is applicable from Monday to Sunday.
- 3. An additional \$20 per person applies on Fridays to Sundays, public holidays and their eves.
- Customers are required to WhatsApp the restaurant one day in advance to make a reservation (Telephone: 6155 3843).
- 5. Children under 90cm are free. Child price applies to children 90 cm or above. Please present valid identification to enjoy the child discount.
- 6. A 10% service charge applies to all dine-in consumption and is based on the original prices.
- 7. The offer must be ordered by the same table. The same course of All-You-Can-Eat is required by the same table.
- 8. The offer is non-refundable and non-exchangeable.
- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or credit card promotion offers, discounts (including staff offers), member privileges, coupons or cash vouchers.
- 10. Please cherish food; leftover food will be charged according to the amount.
- 11. Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business.
- 12. Photos are for reference only.
- 13. In case of any disputes, Honba Nikuyaki reserves the right to amend, suspend or terminate the terms and conditions of this offer from time to time without prior or separate notice.